
Младен Иванковић Лијановић 
Питање постављено Савјету министара БиХ – “Колико је млијека повучено из продаје и 

на који начин је оно збринуто, односно уклоњено? Тражим податке за фебруар 2013. 

године.” 
 


